
 
 

Verslag vergadering 15 juli 2021 
 
Aanwezig: allen, behalve Fennie van den Broek (ziekte), Ad Blok (vakantie). Matthijs Bonzet 
vanaf punt 8. 
 

1. Opening en welkom.  
De voorzitter heet allen hartelijk welkom. 
 

2. Vaststellen agenda. 
Deze wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
      3a. Verslag Participatieraad 23 juni.  
Wordt ongewijzigd vastgesteld. 
      3b. Overleg DB met gemeente van 12 juli. 
Wordt voor kennisgeving aangenomen, nadat de secretaris twee redactionele aanpassingen 
heeft doorgegeven. 
 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 
a. Regiovisie Jeugdhulp. De voorzitter vraagt de werkgroep Jeugd om een voorzet 
b. Eenzaamheid. Edwin geeft de laatste stand van zaken weer en beklemtoont, dat hij 

geen club of vereniging vertegenwoordigt. 
c. Inclusiepanel. Dit heeft een nieuwe voorzitter. De volgende vergadering vervangt 

Kees Bor Matthijs. 
d. Sociaal Domein. De voorzitter vraagt de drie voorzitters van de werkgroepen deel te 

nemen aan het interview met Berenschot en dit ook door te geven. 
e. Cursussen Koepelorganisatie. Miriam geeft aan interesse te hebben voor de cursus 

op 1 september a.s. 
 

5. Plaatsing fitnessapparatuur. Fons geeft aan, dat drie leden hebben gereageerd op 
zijn conceptadvies. In het advies zal een alinea worden opgenomen, dat de aan te 
brengen apparatuur in principe geschikt zou moeten zijn voor volwassenen en 
kinderen met en zonder beperking. Het Inclusiepanel zou dit ook mee moeten nemen 
in een op te stellen advies aan het college. Dat advies zal daarna via onze Praad 
worden verzonden. Een afschrift zal worden gezonden aan Jong Putten. Matthijs 
neemt actie richting Inclusiepanel, waarbij Fons zo nodig bijstand zal verlenen. 

 
6. Inclusief wonen. Er heeft nog geen overleg plaats gevonden; er is nog niet 

gereageerd op een datumvoorstel. 
 

7. Public relations. Geen bijzondere ontwikkelingen. 



 
8. Uit de werkgroepen. 
a. Jeugd. Edwin geeft aan, dat er een positief gesprek is geweest met een 

vertegenwoordiging van de kerken. Hij kaart een individuele kwestie aan, die 
negatief wordt beïnvloed door de weinig invoelende reactie van de betrokken 
ambtenaar. Kees heeft via Luisterend oor eenzelfde geluid gehoord over dezelfde 
ambtenaar: een empatisch invoelingsvermogen ontbreekt. Er ontstaat een discussie 
hoe we als participatieraad dit moeten aanpakken. Want als mensen van hun 
negatieve ervaringen geen klacht willen vormen, kun je niets bereiken. De voorzitter 
zegt, dat het DB dit onderwerp nog eens zal bespreken, met als twee belangrijkste 
alternatieven een bespreking met de gemeentelijke vertegenwoordigers in het 
maandelijks overleg of het als casus aan te kaarten in het overleg tijdens de heidag in 
oktober. 

b. Inclusief Wonen. Matthijs heeft nog geen info gehad van Alex Hagenbeek en daarom 
is er nog geen actie ondernomen vanuit de werkgroep. 

c. WMO. Fennie en Rian hebben op 28 juni een bijeenkomst over de regionale nota 
volksgezondheid bijgewoond. Gert-0Jan van Leeuwen is contactambtenaar. 

d. Participatie. Het regenboogbeleid is aan de orde geweest in het Inclusiepanel. 
 

9. Concept-vergaderschema voor 2022. 
Dit wordt ongewijzigd vastgesteld. De data voor het overleg met de gemeente zullen nog 
worden besproken met de gemeentelijke vertegenwoordigers. 
 

10. Rondvraag. 
Edwin deelt mee op 22 september afwezig te zijn. 
De voorzitter vraagt de secretaris om een voorstel voor de bezetting van het “Luisterend 
oor” te maken. Daarna sluit hij de vergadering en wenst een ieder een goede zomerperiode 
toe. 
 


